
Bestyrelsesmødereferat	27-11-2017	via	Skype	
	
Deltagere:		
Per	Valentin,	Ole	Klintebæk,	Niels	Back	Vinther,	Michael	Fahlgren,	Poul-Christian	Jensen	
	
Referent:	OK	
	
Landsmøde	

- Hvordan	gik	det?	
Der	er	for	få	deltagere	i	forhold	til	medlemsskaren.	En	ny	og	mere	morderne	form	skal	overvejes.	
Vi	vedtog	at	arbejde	på	dette	til	2019	udgaven	af	LM.		
	

- Hvem	arrangerer	landsmøde	og	DN	2018?	
Vi	tænker	i	jyske	klubber	denne	gang.	PV	vil	kontakte	Fokus	i	Silkeborg.	 

	
Billedsekretær 

- Opdatering	af	regler	for	SDF	godkendte	udstillinger 
- Opdatering	af	regler	for	Den	Nationale	herunder	hævelse	af	antagelsesprocent	til	20	

	
PCJ	vil	udarbejde	konkrete	forslag	til	regelændringer	og	gøre	de	nuværende	mere	læsevenlig.		
Regelændringerne får ikke indflydelse på kategorierne i 2018. 

 
- Indkøb	af	nye	medaljer.	Vi	har	godt	100	sæt	på	lager,	hvilket	rækker	til	2018	+	(forbrug	ca.	50	sæt	

pr.	år).		
Vi	tager	bud	hjem.	Der	skall	ikke	ske	ændringer	i	design	m.v.	
 

Nordisk	samarbejde 
- Status	omkring	Nordisk	Mesterskab	

Vi	har	nu	nogle	dommeremner	til	NM18,	som	vil	blive	kontaktet. 
	 
Hjemmeside 

- upload	og	tilmelding	til	DN	2018 
- tilmelding	til	landsmøde	2018	

 
Det	skal	undersøges	om	vi	kan	klare	et	år	mere	på	det	gamle	eller	tilpasse	bedømmelsessystemet,		
da	en	nyt	og	bedre	Joomla!-plugin	ikke	kan	nå	at	blive	udviklet	og	testet.	
 

- referater	fra	bestyrelsesmøder	
Skal	vi	have.	OK	tager	det	denne	gang.	
 

- Opdatering	af	dommerliste	
Listen	skal	opdateres.	(PCJ)	
 

- Liste	over	SDF	titler	
Listen	er	lagt	ud.	
 



- Indhold	m.v.	
PV	redegjorde	for	fremdriften	i	forhold	til	partnere	og	udviklingen	af	tema	osv.	
OK	melder	søgning	efter	webeditor	nu	skal	ud	i	en	bredere	kreds,	da	headhunting	ikke	har	givet	
resultat.	 

	 
	


